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ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. január 19. (16:20-18:01)
Helyszín: Kálvin tér

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Bölcskei Dalma Külügyi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók

2. Aktualitások

3. Gólyatábor
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Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával, miszerint december 6-án
vezetői értekezleten vett részt, ahol a Dékánasszony is jelen volt és értékelte a félévet,
beszámolt a kari sikerekről. Azzal a mondandóval fordul Szupkay Benedek felé, hogy
Szilágyi Zsuzsanna nem foglal többé helyet a pozíciójában, azonban hamarosan lesz utódja.
Azt osztja meg továbbá, hogy 7-én volt megtartva egy EHÖK Elnökségi ülés és egy EHÖK
Küldöttgyűlés. 8-án részt vett a Minőségirányítási Bizottság ülésén, 12-én pedig Szenátuson.
13-án tartottak egy visszajelző ülést a Gólyabálról az összes kar HÖK Elnökével és a
Szolgáltató Kft-vel. 14-én volt EHÖK Elnökségi ülésen, 15-én pedig a PPK HÖK-ös
karácsonyozáson. Január 9-én részt vett Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen, 10-én pedig Kari
Tanácson. 11-én újra tartottak egy EHÖK Elnökségi ülést, 13-án pedig részt vett az Educatio
Kiállításon. A tegnapi napon, 18-án elment a stúdióba, hogy elkészítsék a felvételt a köszöntő
beszédéről, amit majd a frissen felvett hallgatóknak szándékoznak levetíteni. Ezen kívül
tartottak egy Szerv találkozót is.

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy decemberben tartottak egy Szociális és
Ösztöndíjbizottsági ülést, ahol megbeszélték a rendkívüli eljárásokat és kiértesítette az érintett
feleket. Január elején visszakapta a Kari Ösztöndíjbizottsági beszámolóját Bognár Fannitól,
akinek annyi hozzáfűznivalója volt, hogy a nyáron végzett tevékenységekért, mint például a
Gólyatáborban elvállalt pozíciókért, nem adhatnának ösztöndíjat a hallgatóknak. Erről még
mindenképpen megbeszéléseket szeretne folytatni. Azt osztja meg továbbá, hogy január 10-én
tartottak egy Szociális Ösztöndíjbizottsági ülést, amin a rendszeres szociális támogatás
kiírásáról esett szó. Részt vett Kari Tanácson, 26-án pedig számítanak a megjelenésére egy
fegyelmi eljáráson egy szombathelyi hallgató ügyében. Továbbá arról értesíti a jelenlévőket,
hogy felkérte a szociális támogatások elbíráló csapatának tagjait. Számukra szerdán és
csütörtökön lesz felkészítés, majd a vizsgát is letehetik. Egyelőre még nem kapta meg az
ISZTK kereteket. Januárban 2 Diákjóléti Bizottsági ülést is tartottak, amiken megbeszélték,
hogy a “Hogyan adjuk le a szociális támogatást?” dokumentumot január-február végére
befejezik. A Bizottságba az új potenciális Esélyegyenlőségi referensről gondolkodnak
jelenleg.

Szupkay Benedek arról számol be, hogy december 7-én részt vett EHÖK
Küldöttgyűlésen, december 16-án pedig tartottak egy Kommunikációs Bizottsági ülést. Január
10-én részt vett Kari Tanácson és a félévben megtartott eseményekről készült összes képet
elküldte a KMRI-seknek.

Horváth Szonja beszámol arról, hogy december 7-én ő is jelen volt EHÖK
Küldöttgyűlésen, december 19-én pedig EHÖK Gazdasági bizottsági ülésen vett részt. Ezeken
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kívül december 16-án tartottak egy Gólyatábor témájú megbeszélést, január 14-én pedig részt
vett az Educatio kiállításon.

Szépréti-Nagy Dorka arról számol be, hogy december 6-án részt vett Pszichológiai
Intézeti Tanácson, ahol felvetettették a pályaorientációs nap lehetőségét a hallgatók számára,
hogy világos legyen számukra az egyetem utáni lehetőségek tárháza. Továbbá december 7-én
jelen volt EHÖK Küldöttgyűlésen, 9-én pedig Delegált találkozót tartottak. 22-én tartottak
egy Tanulmányi Bizottsági ülést, ahol az Educatio kiállításról és egyéb, közelgő dolgokról
ejtettek szót, január 9-én jelen volt Kari tanulmányi Bizottsági ülésen, 10-én Intézeti
Tanácson. 11-én segített bepakolni és előkészülni az Educatio kiállításra és ezúton szeretné
megköszönni a résztvevőknek, úgy gondolja, hogy remekül sikerült az esemény. A holnapi
nap folyamán kerül megrendezésre a nyílt nap, ami reméli, hogy szintén jól fog sikerülni.

Tóth Dorottya Panna beszámol arról, hogy december 5-e és 7-e között lezajlottak a
félévben megvalósuló utolsó képzések az idén képződő Animátorok számára, amiket a
bezárások ellenére sikeresen megoldottak. 8-án megtörtént a Bemutatkozás eseménye is. Sok
visszajelzést kapott arról, hogy a helyszínválasztás megfelelő volt, a hangosítással azonban
akadtak problémák. 12-én megtartottak egy hivatalos Rendezvényszervező Bizottsági ülést,
ahol többek között az utódlásokról is szó esett. 15-én részt vett a közös HÖK karácsonyon,
16-án pedig egy Gólyatábor témájú megbeszélésen. Január 10-én Kari Tanácson, 13-án pedig
ő is jelen volt az Educatio kiállításon. 14-én felkérték Logisztikáért felelős bizottsági tag
pozícióra Fonyódi Mátét, aki azonban visszautasította a posztot a tegnapi nap folyamán.

Téglási Berta arról számol be, hogy 12-én részt vett az Educatio kiállításon, továbbá
jelen volt és jegyzőkönyvet vezetett a Kommunikációs Bizottság és a Rendezvényszervező
Bizottság ülésén. Arról számol még be, hogy hamarosan elkezdődnek a Doktorandusz
Önkormányzat képviselőválasztásai.

Ehrenberger Blanka beszámol arról, hogy 15-én sikeresen lezajlott a közös HÖK
karácsonyozás, január 10-én pedig részt vett Kari Tanácson. 17-én Tóth Cintiával tartottak
egy megbeszélést, amin a jövő félévvel kapcsolatban egyeztettek. Megosztja az Elnökség
tagjaival, hogy hogyan áll a HÖK-ös összetartás szervezése jelenleg. Továbbá arról számol
be, hogy 18-án elérhetővé tette mindenki számára a táblázatot, amin a Hallgatói
Önkormányzat tagjai jelentkezni tudnak majd a számukra megfelelő időpontban a
minielbeszélgetésekre. Még azt osztja meg, hogy december 22-én részt vett egy
megbeszélésen, aminek témája egy fejlődés vizsga volt, amire a hallgatók negatív
visszajelzést adtak a HÖK számára.

Bölcskei Dalma arról számol be, hogy december elején részt vett egy EHÖK
Küldöttgyűlési ülésen, januárban pedig kiérkezett egy hírlevél a nyári egyetemek
lehetőségéről. A fent említett fejlődés vizsgáról a külföldi hallgatók felől is kaptak
megkereséseket.
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Andrónyi Réka beszámol arról, hogy a Savaria Egyetemi Központtal kint voltak az
Educatio kiállításon néhányan. Hétfőn tartottak egy megbeszélést a nyílt napjukról, 24-én
pedig egy új ülést fognak tartani.

2. Aktualitások

Szépréti-Nagy Dorka veszi át a szót, miszerint kaptak egy panaszlevelet az egyik
külföldi hallgatótól a pszichiátria vizsgáról. Elmondása szerint a vizsga nem volt megfelelően
elbírálva, a tanártól pedig nem kaptak kielégítő választ. Ezzel a tárggyal kapcsolatban a
magyar képzésen is volt probléma. Mindenképpen tovább fogják vinni az ügyet, de előtte még
szerette volna megbeszélni Tóth Cintiával, Ehrenberger Blankával és Horváth Szonjával is.

Tóth Dorottya Panna azt szeretné bejelenteni, hogy Fodor Árpádtól azt az információt
kapta, hogy idén elmarad a Jeges Est és a Lágymányosi Egyetemi Napok eseménye is.

Tóth Cintia arra kéri a jelenlévő Elnökségi tagokat, hogy mindenki szóljon a
Bizottsági tagjainak, hogy jelentkezzenek fel a minielbeszélgetések időpontjaira. A
továbbiakban pedig megosztja új ötletét, miszerint hogyan lehetne hatékonyabb a feedback
működése a HÖK-ön belül. Szerinte havonta lehetne önreflexiót tartani Bizottságokon belül a
Bizottsági elnököknek. Az elnökök önreflexiója pedig az Önkormányzat elnökéhez futhatna
be ilyen módon. Erről a lehetséges rendszerről kérdezi a jelenlévő véleményét és a
továbbiakban a többiek megosztják azt.

Fejes Zsófia azt közli az Elnökség tagjaival, hogy a Közéleti ösztöndíj kérelmet az
Education való közreműködésért február 10-ig lehet leadni Neptunban. A várható fizetés 1200
Ft-os órabért jelent majd.

3. Gólyatábor

Tóth Cintia elmondja az Elnökség tagjainak, hogy tartottak egy megbeszélést Horváth
Szonjával és Tóth Dorottya Pannával a Gólyatáborról. A továbbiakban az ezen ülésen
felmerült strukturális változásokat szeretné ecsetelni.

Mindenekelőtt az eddigi 10 db-os csapat számot 13-ra szeretnék emelni, így 299
gólyának biztosítanak majd lehetőséget a leutazásra. Emiatt a csoportvezető koordinátor alá
26 csoportvezető személy tartozna. A szervezőkoorinátor alá tartozó embereken kicsit
változtatnának, ugyanis csak a napfelelősök és a szimpik maradnának. A napfelelősök száma
naponként 2-ről 3-ra növekedne. A főhadiszállás koordinátora maradna az eddigieknél, 3
taggal. A bocikoordinátor ezentúl 13 db bocival dolgozna. Továbbá létre szeretnének hozni
egy operatív koordinátori tisztséget, aki alatt a #mediagroup tagjai, a speakerek, a loggerek és
a dekorosok tartoznának. Ezen tisztségek száma a következőképp nézne ki: 3 dekoros, 3
logger, és 2 speaker.
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Mivel megnövekszenek a csapatok, így az állomások és a stáb is. 90 fős stábbal
terveznének, így az egész PPK-ról 389-en lennének lent a Gólyatáborban.

Tóth Cintia kiemeli, hogy ezek csak tervezetek, egyelőre nincsen garancia a
változtatások megvalósítására, arról később tudnak tárgyalni.

Ehrenberger Blanka azt kérdezi, hogy a csoportvezető koordinátor számára nem lesz-e
túlságosan megterhelő a 26 ember és, hogy ha ekkora stábbal számolunk akkor marad-e elég
személy a Gólyahét lebonyolítására is? Tóth Cintia azt válaszolja, hogy majd a Gólyahétre
mindenképpen lesznek tartalék emberek is felkérve, hogy ha bármi lemondásba ütköznek, az
majd ne okozzon gondot. Totábbá szeretnének több, egész stábot érintő megbeszélést tartani
és épüléseket is. A gólyatáborról februárban kezdődnek majd el az EHÖK-ös megbeszélések.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:01 perckor lezárja.

Budapest, 2022. január 19.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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